



gemeente **Westervoort**

Besluitenlijst Commissie Ruimte en Financiën 12 mei 2026

Aanwezig

Voorzitter : Dhr. G.J. Rodrigues Pinto Osorio

Commissiegriffier : Mw. M. Smits-Jansen

Commissieleden : VVD Mw. H. Schrage, dhr. T. Emmen
D66 Mw. A. Egberink, dhr. J. Schets, mw. L. de Vries
CDA Dhr. K. Kielman, mw. M. Bangoer, dhr. R. Luitjes
PvdA/GroenLinks Dhr. P. van Egmond, mw. J. Flikweert, mw. E. de Jong-
Helsloot
WIJ Dhr. E. Groen, dhr. H. Meurkes, dhr. R. Pasman

Tevens aanwezig : Portefeuillehouder A.J. van Hout
Portefeuillehouder T.M.M. Kok
Portefeuillehouder P.J.H. Pennekamp
Portefeuillehouder J.W. Eimers

Notulist : Mw. S. Beernink

1	Opening De voorzitter opent de vergadering en heet het college, de leden van de commissie en de kijkers via de livestream welkom.
2	Vaststellen agenda De agenda wordt <u>ongewijzigd vastgesteld</u> . Er hebben zich geen insprekers gemeld.
3	• Mededelingen commissie- en collegeleden Er zijn geen mededelingen. • Inspreken inwoners over punten die niet op de agenda staan Er hebben zich geen inwoners aangemeld voor dit punt.
4	Regiozaken/Gemeenschappelijke regelingen <u>Mw. Schrage (VVD)</u> vertelt over de presentatie van de GMR (Groene Metropool Regio). De PowerPointpresentatie wordt als het goed is nog opgestuurd door de GMR.

5	Besluitenlijst commissie R&F d.d. 10 februari 2026 De besluitenlijst wordt <u>ongewijzigd vastgesteld</u> .
6	Lijst van aandachtspunten d.d. 1 juni 2026 Geen opmerkingen.
7	Leesmap <u>Dhr. Emmen (VVD)</u> stelt een aantal vragen over het advies herverdeling gemeentefonds, daarnaast heeft hij in Binnenlands Bestuur gelezen dat BZK het advies niet helemaal opvolgt. <u>Portefeuillehouder Pennekamp</u> vertelt dat de meicirculaire 29 mei beschikbaar is en geeft verdere uitleg over het proces daarna. Hij vraagt eventueel niet beantwoorde vragen alsnog schriftelijk via de griffie te stellen.

Samenvatting

Westervoort werkt aan een integrale aanpak van het winkelcentrum. Het doel is om het centrum weer levendig, dynamisch en toekomstbestendig te maken. Als onderdeel van die opgave transformeert de gemeente de openbare ruimte.

Begin 2026 is er een unieke kans gevonden om het hemelwater af te koppelen, dit was niet in het projectbudget meegenomen. Daarnaast blijkt dat de daadwerkelijke kosten hoger zijn dan de geraamde kosten. In dit raadsvoorstel wordt de raad voorgesteld om beschikbaar krediet in te zetten voor deze afkoppelkans en om extra krediet aan te vragen voor de gestegen kosten.

Beslispunten

- Uit het budget van rioolvervangings een bedrag van € 700.000 in te zetten voor het lokaal bufferen van hemelwater in het centrum van Westervoort.
- € 275.000 krediet beschikbaar te stellen voor kostenstijgingen bij de uitvoering van de openbare ruimte in het centrum.

Alle fracties hebben vragen over het voorstel. De vragen gaan over onder andere de timing en de financiering.

Mw. Schrage (VVD) noemt nog het idee van het waterornament, ze vraagt om een reactie van andere fracties op dit idee. En ze wil graag van de portefeuillehouder weten of er onderzoek is gedaan naar mogelijkheden voor het ornament.

Mw. de Jong (GroenLinks/PvdA) vraagt rekening te houden met planten en hooikoortsgevoeligheid.

Portefeuillehouder Pennekamp vertelt over een meevaller in de financiën ten aanzien van riolering en geeft waar mogelijk antwoord op vragen. Dhr. Kielman (CDA) stelt nog een aanvullende vraag over de rioolheffing. Mw. Schrage (VVD) gaat in op de antwoorden over onder andere het ornament.

Dhr. Schets (D66) heeft aanvullende vragen over de indexatie gedurende het project. De betreffende ambtenaar de heer Van Boekel sluit aan om de vraag verder te beantwoorden.

Er zijn nog vragen van de heer Kielman (CDA) rondom het budget en dhr. Meurkes (WII) geeft een advies mee ten aanzien van het budget. Portefeuillehouder Pennekamp zegt toe de vraag van GroenLinks/PvdA over planten en hooikoortsgevoeligheid mee te nemen naar de organisatie.

De voorzitter concludeert dat het voorstel als besprekstuk voor de raad geagendeerd kan worden.

Samenvatting

De Algemene plaatselijke verordening en de Verordening Fysieke Leefomgeving zijn naar aanleiding van de 'Handreiking APV en omgevingsplan' van de Vereniging Nederlandse Gemeenten (VNG) tegen het licht gehouden. Dit is de aanleiding geweest om de APV in samenhang met de VFL te actualiseren.

Beslispunten

1. De Algemene plaatselijke verordening Westervoort 2025 op een aantal onderdelen te wijzigen (zie bijlage raadsvoorstel).
2. De Verordening Fysieke Leefomgeving Westervoort op een aantal te wijzigen (zie bijlage raadsvoorstel).

Dhr. Schets (D66) vraagt aandacht voor de communicatie, op de website kon hij de integrale tekst van het omgevingsplan niet terugvinden.

Mw. Bangoer (CDA) gaat akkoord, de technische vragen van CDA zijn duidelijk beantwoord. Ze vraagt of de portefeuillehouder ervoor open staat om een jaar na inwerkingtreding een evaluatie uit te voeren.

Dhr. Emmen (VVD) mist iets over handhaafbaarheid en uitvoerbaarheid. Hij heeft daarnaast nog een aantal vragen, hij is onder andere benieuwd of er gekeken is naar verordeningen van de buurgemeenten.

Dhr. Pasma (WIJ) heeft vragen over onder andere het VNG-voorbeeld dat gebruikt is en of dat voorbeeld aansluit op de behoefte binnen Westervoort.

Dhr. van Egmond (PvdA/GroenLinks) vindt het een positief voorstel.

Portefeuillehouder Kok hoort dat er inhoudelijke vragen gesteld worden, hij kan deze inhoudelijk vragen nu niet beantwoorden. Hij heeft het zo beoordeeld dat het hier om een technische/juridische aanpassing gaat. Evalueren na een jaar kan, maar kost wel ambtelijke tijd. Portefeuillehouder Kok zegt toe de vraag mee te nemen naar het MT, en dat als ze **niet** gaan evalueren, hij daarover de raad zal informeren. Tot slot gaat hij nog in op de vraag over de handhaving.

Dhr. Emmen (VVD) wil graag dat de evaluatie op **de aandachtspuntenlijst** komt. Dhr. Groen (Wij) wil dit ook. Dhr. Schets (D66) vraagt nogmaals aandacht voor het omgevingsplan op de website.

De meeste fracties zijn akkoord. Dhr. Emmen (VVD) ziet nog niet al zijn vragen beantwoord en ook Mw. Bangoer (CDA) wil het voorstel mee terugnemen naar de fractie.

De voorzitter concludeert dat het voorstel als besprekstuk voor de raad geagendeerd kan worden.

10	ODGM Samenvatting De Omgevingsdienst Groene Metropool (ODGM) heeft een nieuw concept Informatieprotocol gemaakt. Hierin staat welke informatie de gemeenten (gemeenteraden, colleges en ambtelijke organisatie) wanneer krijgen vanuit de ODGM. De gemeenteraad mag hierop reageren. Beslispunt 1. Geen zienswijze in te dienen over het concept Informatieprotocol ODGM. <u>Dhr. Pasman (Wij)</u> valt het op dat er een aantal financiële stukken binnenkomen, maar er staan geen harde datums/deadlines bij. <u>Alle fracties</u> gaan akkoord met het voorstel. <u>Portefeuillehouder Kok</u> geeft aan dat hij die harde deadlines ook graag zou willen. Het is een veelgehoorde klacht. Hij neemt de zorgen van commissieleden over de deadlines mee naar het algemeen bestuur van ODGM.
11	Presentatie Circulair Ambachtscentrum De heer Tiekink geeft een presentatie over dit onderwerp. Nadien worden er door meerdere commissieleden vragen gesteld. De presentatie is terug te kijken op: https://www.westervoort.nl/vergadering-live-volgen-of-terugkijken
12	Rondvraag <u>Mw. Schrage (VVD)</u> geeft de voorzitter complimenten. Ook andere commissieleden hebben in deze vergadering al complimenten gegeven aan de voorzitter die voor het eerst een vergadering begeleidt. <u>Mw. Flikweert (PvdA/GroenLinks)</u> wil graag nog een vraag stellen aan dhr. Tiekink, ze vraagt aandacht voor de duurzaamheid.
13	Sluiting De voorzitter bedankt allen voor de aanwezigheid en sluit de vergadering om <u>22.00 uur</u>.

Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie Ruimte en Financiën van 9 juni 2026.

De griffier,

De voorzitter,

Mevrouw M. Smits-Jansen

Meneer G.J. Rodrigues Pinto Osorio